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Шеф посланичке групе у Скупштини Србије и председник Србија центра генерал
Здравко Понош изјавио је да је извођење униформисаних припадника БИА на улице део
маркетиншке кампање председника Вучића.

  

  

„У питању је скретање пажње са других важних тема. Једна од њих је улазак Косова у
Савет Европе, а друга са питања – ко је Оскар из скај преписке. Други разлог је
наставак гајења култа личности. Вучић је то већ показао током ковида када је извео
војску да пушкама брани народ од вируса. Тада му је порастао рејтинг који је био у паду.
Трећи разлог је изборна кампања за локалне изборе, на које власт не сме да иде са
локалним темама јер су им резултати и кадрови на локалу очајни. Зато се намећу
националне теме које може лично Вучић да носи“, рекао је Понош у Новом дану на Н1, а
преноси његова странка у саопштењу.

  

Понош је истакао да за Србију представља културолошки шок да људи у црним
униформама шетају улицама са дугим цевима.
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„Ми смо се осећали безбедније док је полиција шетала у шапкама и са краватама. Ово
сад не улива поверење, већ нервозу и нелагоду. БИА је формирала борбену јединицу,
први пут после ЈСО. На београдским шеталиштима та јединица је имала премијеру, а ту
јој свакако није место“.

  

Понош је подсетио да је сејање страха основни циљ терористичких акција.

  

„Ово што имамо са дугим цевима на шеталиштима и у тржним центрима је сејање страха.
Невероватно да је режим прибегао средству којим се служе терористи. А све то да би се
сила у виду Вучића појавила и решавала проблеме, отклањала страх и нудила мир,
безбедност“.

  

Понош је објаснио да је код одржавања седнице за националну безбедност једино
важно било то да се пренесе „да се седница десила и да је ванредна, као да уопште
постоје редовне.“
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  „Када погледате састав тог тела како они могу да разговарају о нечем озбиљном? Међуњима је и министарка правде којој убијају затвореника, а она то решава тако што говоридисциплинским казнама. Зашто нису разговарали о томе ко је Оскар?“  Понош се осврнуо и на најаву Александра Вучића да ће Србија напустити Савет Европеако Косово постане члан.  Pripadnici BIA i SAJ patroliraju Beogradom sa dugim cevima.Ne tako davno Aleksandar Vučić izvodio je i vojsku na ulice sa puškama u rukama da braninarod od virusa.Sve ovo u cilju zastrašivanja sopstvenog naroda.Režija za Oskara! pic.twitter.com/D0eqqGhDwz— Nikola Lakic (@NikolaLaki3) March 23, 2024    „Улазак Косова у Савет Европе је део Вучићевог договора. Испреговарао је тако даКосово уђе у Савет Европе, а заузврат ће манастир Дечани од косовских власти добитипапир да су власник земље која му припада вековима“.  Гооворећи о предстојећим изборима Понош је навео да је опозиција и формално послалавластима позив на дијалог.  „Власт и опозиција ће пре или касније морати да разговарају о изборним условима. Штопре, то боље.“, закључио је Понош, преноси се у саопштењу.  (Н1)  
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